
Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 25.9.2006

Deltagere:
Afbud fra:

Pkt. l:

Pkt. 2:

Pkt. 3:

Pkt. 4:

Pkt. 5:

Jan, Bent, Birgit, Sarah og Lena (referent)
Frank

Referat fra sidste møde kunne ikke godkendes, da Frank var forhindret pga. sygdom.
Det blev besluttet, at referatet godkendes ved næste bestyrelsesmøde.

Ingen forslag

Jan rykker advokaten endnu engang for endeligt referat fra stiftende
generalforsamling. Vi kan ikke komme videre med etablering af bankkonto før
endeligt referat foreligger.

Ligeledes gør Jan advokaten opmærksom på fejlagtigheden i sidste punkt i referatet,
angående dato for overtagelsesforretning.

Intet nyt, pga. manglende godkendt referat.

Snerydning:
Bent havde modtaget et tilbud indtil videre. Tilbuddet lød på et overslag fra sidste
sæson (2005/2006), hvor den samlede udgift havde lydt på DKK 25.000,-. Da sidste
sæson var meget krævende, hvad snerydning angår, fandt bestyrelsen tilbuddet
tiltalende, men vi afventer tilbud fra andre udbydere, som forventes indhentet inden
næste møde.

Gadebelysning:
Lena undersøger angående betaling af ovennævnte. (Efterfølgende har Lena faet på
skrift, at kommunen forestår betaling og vedligeholdelse af gadebelysning).

Overdragelse afvejprojekt:
Jan tager kontakt til Bjarne Pedersen, formand for AIB-foreningen,om han vil være os
behjælpelig ved ovennævnte. Jan underretter byggesagkyndig om vores del af
overdragelsen.
Sarah laver udkast til brev til beboere, om evt. ønsker/krav/mangler til
overdragelsesforretningen.

Vi har talt om ved begge bestyrelsesmøder, at der på sigt skal udformes en husorden.
Emne til kommende husorden:

Ej parkering på brandveje.

Ingen forslag fra bestyrelsesmedlemmer.

Næste møde arrangeres pr. mail, når der er nyt fra advokaten.Pkt. 6:

Godkendt af:
l"

(JeH-t?~ffi
Bent Petersson


